

THE SENATE

Wednesday, May 5, 1869

The **Speaker** took the chair at three o'clock p.m.

After routine,

The following petitions were severally presented:

By the **Hon. Mr. Macpherson**—Of Charles Robertson and others of the City of Toronto, praying that in any legislation on the subject of Banking no change of a fundamental character be made in the present system, and that the circulation of the Banks be preserved on its present basis.

By the **Hon. Mr. Macpherson**—Of George Robinson and others, of the City of Toronto, praying for the same objects as the above petition.

By the **Hon. Mr. Macpherson**—Of Henderson J. Bostwick and others, of the City of Toronto, praying also for the same purposes as the preceding petitions.

By the **Hon. Mr. Macpherson**—Of J. Henderson and others, of the City of Toronto, praying for the same purposes as the preceding petitions.

By the **Hon. Mr. Macpherson**—Of W. Rodden and others, of the City of Toronto, praying for the same purposes as the preceding petitions.

By the **Hon. Mr. Skead**—Of Joseph Hinton and others, praying that the House will take such measures as will cause the obstructions to the navigation of the Ottawa River to be removed, and an uninterrupted line to the full capacity of the leading channel, and the supply of water from the summit level opened throughout.

By the **Hon. Mr. Skead**—Of Robinson Lyon and others, praying for the same purposes as the preceding petition.

By the **Hon. Mr. Ryan**—Of Pierre Griffard, President and others of the Montreal Typographical Union, No. 97, praying that steps may be taken to draw the attention of the Imperial Government to the injustice of the existing Copyright Law, with a view to rendering it legal for Canadian publishers to publish British works upon terms equally advantageous with those enjoyed by foreigners.

LE SÉNAT

Le mercredi 5 mai 1869

Le **Président** occupe le fauteuil à trois heures de l'après-midi.

Après les affaires courantes,

Les pétitions suivantes sont présentées:

Par l'honorable **M. Macpherson**; de Charles Robertson et autres de la ville de Toronto, sollicitant que, dans toute loi concernant les banques, on n'apporte aucun changement de fond au système actuel, et que la circulation monétaire actuelle des banques soit maintenue.

Par l'honorable **M. Macpherson**; de George Robinson et autres de la ville de Toronto, mêmes demandes que dans la pétition précédente.

Par l'honorable **M. Macpherson**; de Henderson J. Bostwick et autres de la ville de Toronto, mêmes demandes que dans les pétitions précédentes.

Par l'honorable **M. Macpherson**; de J. Henderson et autres de la ville de Toronto, mêmes demandes que dans les pétitions précédentes.

Par l'honorable **M. Macpherson**; de W. Rodden et autres de la ville de Toronto, mêmes demandes que dans les pétitions précédentes.

Par l'honorable **M. Skead**; de Joseph Hinton et autres, demandant à la Chambre de bien vouloir prendre les mesures qui s'imposent afin de supprimer les obstacles à la navigation sur la rivière Outaouais, d'assurer un passage ininterrompu sur le canal principal ainsi que l'adduction d'eau à partir du niveau supérieur sur l'ensemble du parcours.

Par l'honorable **M. Skead**; de Robinson Lyon et autres, mêmes demandes que dans la pétition précédente.

Par l'honorable **M. Ryan**; de Pierre Griffard, président, et autres du Syndicat des Typographes de Montréal, n° 97, demandant que des mesures soient prises en vue de signaler au Gouvernement Impérial l'injustice de l'actuelle Loi sur le droit d'auteur afin que les maisons d'édition canadiennes puissent publier des ouvrages britanniques aux mêmes conditions que les firmes étrangères.